
 

Zápis z jednání kolegia ředitele ÚVT 

16. 12. 2019 

 

Přítomni: Matyska, Veselý, Dostál, Šrubařová, Kohoutková, Bartošek, Janovič, Malinka, 

Zeman, Rebok, Holub, Vičar, Justra (viz bod 1), Krejčí 

Omluveni: Regner 

1. Možnosti nahrazení IS BAPS 

− M. Justra představil různé varianty náhrady IS BAPS (prezentace je k dispozici pro 

členy kolegia). Byla ustavena pracovní skupina, která během ledna rozhodne o 

nejpřijatelnější variantě – členové jsou: F. Janovič, T. Zeman, P. Holub, M. Justra, J. 

Spurná, ředitel. 

 

2. Zprávy z uplynulého týdne 

− Proběhlo další jednání pracovní skupiny MU pro převzetí Farmaceutické fakulty VFU, 

v přípravě je smlouva ohledně nájmu prostor FaF a odkupu majetku, která by měla být 

podepsána do 8. 1. 2020 (ve stávající podobě smlouvy není řešena oblast IT). 

− Ředitel informuje o zítřejším jednání kolegia rektora s děkany a řediteli. Jedním z 

témat bude MUNICore (předmět společného univerzitního základu ve studijních 

programech). 

− Ředitel informuje, že jsou vypsány termíny evaluačních pohovorů fakult a 

vysokoškolských ústavů s vedením MU s fakultami v období od 27. ledna do 12. 

února; ředitel předpokládá, že na základě podkladů bude v nejbližší době rozhodnuto o 

termínu pro ÚVT. Struktura evaluačních pohovorů bude obdobná struktuře ze 

současného roku. 

− Tajemnice informuje o proběhlém jednání tajemníků: mezi tématy byl mj. rozpočet na 

2020 a stavební investice (v případě ÚVT došlo k pokrácení centrálních stavebních 

investic v položce “drobné stavební úpravy”). Výše příspěvku pro VŠ byla schválena, 

výše institucionální podpory je v řešení.  

− Ředitel informuje o jednání pracovní skupiny Výzkum v rámci přípravy Strategického 

záměru MU 2021+, které proběhlo dne 9. 12.: hlavním tématem bylo vedení PhD 

studentů, způsob jejich financování a řešení současné vyšší míry neúspěšnosti PhD 

studia. Ředitel vyzval členy pracovní skupiny ÚVT pro přípravu Strategického záměru 

MU, aby zhlédli materiály z jednání všech skupin na Sharepointu. Další schůzka této 

skupiny se bude konat ve středu 8. 1. od 13:00 hod. v Klubu ÚVT. 



  

− O. Dostál informuje o proběhlém jednání proděkanů VaV dne 11. 12. Bude potřeba 

připravit sebeevaluační zprávu za ÚVT, termín odevzdání je 4. 3. (podklady pro její 

přípravu jsou očekávány kolem 17. 12.). 

 

3. Úkoly z minulých kolegií 

− O. Dostál informuje o dokončení přeložky kabelů na Botanické. V průběhu minulého 

týdne bylo úspěšně realizováno záložní propojení optického uzlu s počítačovým sálem 

v 5. patře budovy A (protažení optického kabelu).  

 

4. Zprávy od divizních  

− PED: 

• Tajemnice informuje o nastavení zakázek od ledna 2020, podklady budou zaslány 

divizním vedoucím.  

• V případě Gotexu se pro ÚVT podařilo vyjednat rozšíření slíbených prostor 

k pronájmu. 

• Tajemnice žádá o vyúčtování cestovních příkazů tohoto roku nejpozději do 20. 12. 

 

− DIS: 

• Dne 12. 12. proběhlo jednání k dalšímu vývoji Portálu MUNI svolané prorektorem 

Polčákem. Portál má podporu vedení MUNI, probíhá plnění interními informacemi 

fakult, pilotně je zapojeno 5 fakult. 

 

− DKSD: 

• V minulém týdnu proběhly přípravné kroky v rámci aktivity Open Access v projektu 

HR4MU II (M. Bartošek měl prezentaci rovněž na jednání proděkanů pro VaV dne 

12. 12.). 

• Byl dokončen návrh dotazníku pro průzkum národních repozitářů v ČR v rámci 

přípravy podkladů pro novou národní politiku v oblasti Open Access. 

 

− DITS: 

• K. Malinka informuje, že byla dojednána spolupráce s CzechGlobe i na příští rok. 

• Během vánočních svátků bude uzavřena Celouniverzitní počítačová studovna, a to 

od 24.12. - 06:00 do 27.12. - 08:00, dále od 31.12. - 06:00 do 2.1.2020 - 08:00. Po 

dohodě s vedoucími divizí si dohled v uvedené uzavírce budou sami zajištovat 

garanti služeb. CPS bude přijímat veškerá volání na klapky 4241, 7777 a 1111, 

kdy tato volání budou přesměrovány na mobilní telefon CPS. 

 

− DITI: 

• T. Zeman informuje o probíhajících diskusích k projektovému řízení na Ústavu s B. 

Regnerem, H. Valáškovou a F. Janovičem. V lednu bude tomuto tématu věnováno 

kolokvium ÚVT. 

 



  

5. Různé 

− Všechny 4 projekty podané za ÚVT do výzvy FR CESNET byly schváleny 

k financování (řešitelé M. Růžička, K. Malinka, M. Justra, S. Relovský). 

− Ředitel informuje, že pro příští rok bude nastaven finanční limit na kurzy angličtiny pro 

zaměstnance, aby bylo možné realizovat. 

− M. Veselý informuje, že proběhlo vyhodnocení plnění Dlouhodobého záměru MU 2019 

a děkuje za dodání podkladů. Dále žádá členy kolegia o pročtení materiálů na SP 

z pracovní skupiny Správa instituce pro přípravu Strategického záměru MU 2021+.  

 

 

Zapsala:                           Schválil: 

Iva Krejčí                                       Luděk Matyska  

                          ředitel ÚVT MU   


